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P R O T O K Ó Ł  NR LII/14 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 14
00

 do 15
30 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie 

z dnia 28 sierpnia 2014 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanową załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia LII nadzwyczajnej sesji radnych, Burmistrza oraz Sekretarza Gminy dokonał 

Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 15, a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne.  

 

Ad.2. Tadeusz Bednarczuk Sekretarz Gminy wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad 

sesji następujących projektów uchwał: 

 Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Dobiegniew do współpracy 

w ramach Subregionu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Obszarze 

Funkcjonalnym Lubuska Wspólnota Terytorialna - Dolina Warty i Noteci oraz zawarcie 

porozumienia pomiędzy Gminą Dobiegniew a pozostałymi samorządami wchodzącymi 

w skład Subregionu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Obszarze 

Funkcjonalnym Lubuska Wspólnota Terytorialna - Dolina Warty i Noteci. 

 Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Dobiegniew do współpracy 

w ramach partnerstwa dla Obszaru Funkcjonalnego Gmin Dobiegniew - Drezdenko - 

Skwierzyna powołanego w celu realizacji zadań w ramach Kontraktu Terytorialnego 

zgodnie z zapisami Regionalnego Programu Operacyjnego - Lubuskie 2020 oraz zawarcie 

porozumienia pomiędzy Gminą Dobiegniew a pozostałymi samorządami wchodzącymi 

w skład Obszaru Funkcjonalnego Gmin Dobiegniew- Drezdenko-Skwierzyna. 

 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za 15 głosowało radnych, przeciw  

0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za 15 głosowało radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z XXXVIII, XXXIX, L i LI sesji. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) opłaty za świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę 

Dobiegniew.  

b) zmian uchwały budżetowej gminy na 2014 rok.   

c) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Dobiegniew do współpracy w ramach 

Subregionu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Obszarze Funkcjonalnym 

Lubuska Wspólnota Terytorialna - Dolina Warty i Noteci oraz zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Dobiegniew a pozostałymi samorządami wchodzącymi w skład 

Subregionu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Obszarze Funkcjonalnym 

Lubuska Wspólnota Terytorialna - Dolina Warty i Noteci. 

d) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Dobiegniew do współpracy w ramach 

partnerstwa dla Obszaru Funkcjonalnego Gmin Dobiegniew - Drezdenko - 

Skwierzyna powołanego w celu realizacji zadań w ramach Kontraktu Terytorialnego 

zgodnie z zapisami Regionalnego Programu Operacyjnego - Lubuskie 2020 oraz 

zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Dobiegniew a pozostałymi samorządami 

wchodzącymi w skład Obszaru Funkcjonalnego Gmin Dobiegniew- Drezdenko-

Skwierzyna. 

7. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

8. Komunikaty. 

9. Zakończenie sesji.  

 

Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej wnioskował o przyjęcie protokołów 

z ostatnich czterech sesji bez czytania, ponieważ zostały sporządzone zgodnie z procedurą  

i przebiegiem ostatniej sesji Rady Miejskiej w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 

Rada protokół z ostatniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 

radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

Ad.4. Informację o działalności Burmistrza między sesjami przedstawił Leszek Waloch 

Burmistrz Dobiegniewa: 
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 Dnia 27 czerwca br. odbyło się uroczyste zakończenie roku szkolnego. 

 Dnia 28 czerwca br. w Trzebiczu odbyło się podsumowanie roku pożarowego. 

 Dnia 30 czerwca br. odbyła się Rada Nadzorcza PUK „Komunalni” oraz gościliśmy 

Panią inspektor NIK w sprawie kontroli na dwa zadania inwestycyjne ze środków 

unijnych. 

 Dnia 01 lipca br. Sekretarz Pan Bednarczuk był na spotkaniu w Siemczynie 

dotyczącym, w jaki sposób w najbliższych latach ratować środowiska 

popegeerowskie. Nasza informacja na ten temat była krótka, że trzeba było się tym 

tematem zająć 25 lat temu. Czekamy teraz na dalszy bieg wydarzeń i zobaczymy czy 

pojawią się jakieś środki wydzielone w budżecie państwa na ten cel.   

 Dnia 02 lipca br. gościliśmy Panią Poseł Sibińską, którą zapoznaliśmy z inwestycjami 

oraz problemami Gminy Dobiegniew.  

 Dnia 04 lipca br. byłem na spotkaniu w Starostwie z Panem Stanisławem 

Gawłowskim Wiceministrem Ochrony Środowiska. Dla mnie najważniejszym 

tematem była subwencja ekologiczna.  

 Dnia 05 lipca br. odbyło się Święto Kwitnącego Ziemniaka w Słonowie.  

 Dnia 07 lipca br. odbyło się w Zielonej Górze spotkanie z Panią Marszałek oraz 

weszliśmy w okres MMTPN Dobiegniew Cup. Chciałbym bardzo podziękować tym 

radnym, którzy się włączali w przygotowanie i organizację turnieju. Na pewno 

sprawozdanie z turnieju będzie przygotowane i Państwu zwyczajowo przedstawimy. 

MMTPN Dobiegniew Cup zamknął się kwotą dodatnią.   

  Dnia 09 lipca br. odwiedziliśmy z Panem Sekretarzem Panią Marszałek Polak  

w Zielonej Górze i rozmawialiśmy na temat przejęcia jezior. Niebawem zakończymy 

program zagospodarowania turystycznego Gminy, a jeziora od Wojewody nadal nie 

są przekazane Urzędowi Marszałkowskiemu. Pani Marszałek od razu się sprawą 

zajęła. Wybrana już została firma geodezyjna, która dokona pomiaru jezior  

i wyznaczenia linii brzegowych, to jest podstawa do przejęcia jezior. Dotyczy to 

jeziora Osiek i Wielgie. Rozmawialiśmy również o strefie gospodarczej  

i kierowaniem do nas inwestorów.  

 Dnia 11 lipca br. gościliśmy Burmistrza z Golzow. 

 Dnia 16 lipca br. rozmawialiśmy na temat Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych 

i to są właśnie te uchwały, które dzisiaj wnosimy pod obrady z prośbą o przyjęcie, 

przy uchwałach powiem nieco więcej na ten temat.  

 Dnia 21 lipca br. gościłem Pana Pawła Rembarza Dyrektora gorzowskiego oddziału 
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Lubuskiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych w Zielonej Górze w sprawie 

remontu mostu na Linkowie.  

 Dnia 24 lipca br. odbyło się Święto Policji. 

 Dnia 25 lipca br. przeprowadzony został konkurs na kierownika Centrum Integracji 

Społecznej, wpłynął jeden wniosek i kierownikiem CIS została Pani Magdalena 

Szyszko – Graban.  

 Dnia 25-26 lipca br. odbyła się Watra w Ługach.  

 Dnia 13 sierpnia br. odbyło się spotkanie z sołtysami w sprawie przygotowań do 

Dożynek Gminnych.  

 Dnia 22 sierpnia br. odbyło się spotkanie u Wojewody Lubuskiego w sprawie 75 

rocznicy wybuchu II Wojny Światowej.   

 Dnia 24 sierpnia br. odbyły się Dożynki Gminne.  

 Dnia 25 sierpnia br. odbyło się spotkanie odnośnie zagrożeń. Udział wzięli 

Komendant Powiatowy Policji, Komendant Państwowej Straży Pożarnej, OSP, 

Nadleśniczy Nadleśnictwa Głusko, Kierownik J. Zieliński. Rozważaliśmy, w jaki 

sposób przeciwdziałać pożarom, ponieważ w okolicach Wołogoszczy i Rolewic było 

już sześć wyjazdów do palących się bel słomy.     

 Dnia 26 sierpnia br. ponowne spotkanie dotyczące 75 rocznicy wybuchu II Wojny 

Światowej. 

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

 Marek Rajtarowski radny – droga powiatowa z Radęcina do Słowina jest w kilku 

miejscach podmyta, więc trzeba byłoby w tej sprawie już interweniować, a także 

w sprawie mostu w Grąsach.  

 Zbigniew Kołodziej radny – kto zlecił i płacił za czyszczenie Mierzęckiej Strugi? 

 Karol Golec radny – czy lampa w Ostrowcu koło przystanku PKS zostanie w tym roku 

zamontowana? 

 Jerzy Biel radny – proszę o wyrównanie i utwardzenie drogi w Mierzęcinie od kościoła  

do cmentarza.   

 Marek Kowalczyk radny – chciałbym przypomnieć o wyrównaniu drogi do Łęczyna, do tej 

pory jeszcze równiarki nie było. 

 Sylwia Łaźniewska radna – chciałabym zapytać o Osiedle Młodych, w sierpniu miały być 

rozpoczęte prace odnośnie wodociągu, a jeszcze nic się nie dzieje w tej sprawie.    
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Ad.6. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) opłaty za świadczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę 

Dobiegniew.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją LII/311/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

b) zmian uchwały budżetowej gminy na 2014 rok.   

 Leszek Waloch Burmistrz – zmiany w budżecie dotyczą: upowszechniania 

turystyki, podpisaliśmy umowę z samorządem woj. lubuskiego o przyznanie 

pomocy finansowej na realizację operacji pn. uatrakcyjnienie oferty turystycznej 

Dobiegniewa poprzez zakup sprzętu wodnego – 30.000zł. Zgodnie  

z wprowadzonymi zmianami we wnioskach w projekcie Edukacja kluczem rozwoju 

została kwota 14.000zł i Urząd Marszałkowski postanowił podzielić te pieniądze  

i szkoła złożyła wniosek, że chce skorzystać z tych dodatkowych pieniędzy  

i rezerwy ogólnej przenosi się kwotę 2.526zł to jest nasz udział dla Edukacja 

kluczem rozwoju. Następnie dofinansowanie projektu z KL Aktywny Dobiegniew 

zwiększa się dochody i wydatki w kwocie 114.352zł – projekt w całości będzie 

realizowany przez OPS. Zmniejszono zasiłki oraz składki na ubezpieczenia 

emerytalne i rentowe – przesunięcie w działach - a zwiększono wydatki w rozdziale 

pozostała działalność o kwotę 20.179zł, jako wkład własny na realizację projektu 

pn. Aktywny Dobiegniew.  

 Dariusz Majowicz radny – nie znalazłem w uchwale środków na synchronizację 

oprogramowania komputerowego dla Szkoły Podstawowej w Dobiegniewie. 

 Leszek Waloch Burmistrz – do tych wniosków powrócimy z chwilą powrotu 

Skarbnika.  

 Marek Rajtarowski radny – jaki sprzęt został zakupiony za te 30.000zł i na jakim 

jeziorze to stoi i kto się nim opiekuje? 

 Leszek Waloch Burmistrz – zakupione zostały kajaki i rowerki wodne, opiekuje się 

nimi Centrum Integracji Społecznej i rozdysponowany jest na plaży w Osieku, 

Ługach i Dobiegniewie.  
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Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją LII/312/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

c) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Dobiegniew do współpracy w ramach 

Subregionu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Obszarze Funkcjonalnym 

Lubuska Wspólnota Terytorialna - Dolina Warty i Noteci oraz zawarcie porozumienia 

pomiędzy Gminą Dobiegniew a pozostałymi samorządami wchodzącymi w skład 

Subregionu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Obszarze Funkcjonalnym 

Lubuska Wspólnota Terytorialna - Dolina Warty i Noteci. 

 Leszek Waloch Burmistrz – chcemy przystąpić do współpracy w ramach Subregionu 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych i uczestniczyć będziemy w sfinansowaniu 

studium zagospodarowania turystyczno – rekreacyjnego gmin. W dniu wczorajszym 

prowadziliśmy rozmowy w Warszawie, że opracowujemy studium, którym gmina będzie 

dysponowała w grudniu i będziemy mogli aplikować o środki finansowe z Warszawy.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją LII/313/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

d) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Dobiegniew do współpracy w ramach 

partnerstwa dla Obszaru Funkcjonalnego Gmin Dobiegniew - Drezdenko - 

Skwierzyna powołanego w celu realizacji zadań w ramach Kontraktu Terytorialnego 

zgodnie z zapisami Regionalnego Programu Operacyjnego - Lubuskie 2020 oraz 

zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Dobiegniew a pozostałymi samorządami 

wchodzącymi w skład Obszaru Funkcjonalnego Gmin Dobiegniew- Drezdenko-

Skwierzyna. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją LII/314/14 oraz stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
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Ad.11. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Leszek Waloch Burmistrz – jeżeli chodzi o poprawę drogi powiatowej do Radęcina my co 

roku występujemy z wnioskiem do Pana Starosty o poprawę tej drogi.  

 Jeżeli chodzi o czyszczenie Mierzęckiej Strugi to robi to Zarząd Melioracji i Urządzeń 

Wodnych.  

 Jeżeli chodzi o lampę oświetleniową w Ostrowcu to zakład energetyczny zadeklarował, 

że w tym roku będzie postawiona lampa w Dobiegniewie na ul. Bohaterów Getta,  

w Nowym Młyn Słowinie i Ostrowcu. 

 Jeżeli chodzi o drogę do Łęczyna w najbliższym czasie będzie równana, w tej chwili 

równiarka jest w Ługach.  

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – jeżeli chodzi o drogę w Mierzęcinie to będą zawiezione 

dwie wywrotki tłucznia. 

 Jeżeli chodzi o wodociąg na Osiedlu Młodych dokumentacja techniczna jest zrobiona, 

całość opiewa na kwotę 130.000zł, przygotowany zostanie przetarg, z tym że 50% 

płatności będzie w tym roku, a drugie 50% będzie w pierwszym kwartale przyszłego 

roku.    

Ad.12. Komunikaty. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący RM – przedstawił pismo z Lubuskiego Urzędu 

Wojewódzkiego w sprawie obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych na 2 miesiące 

przed upływem kadencji, tj. do dnia 21 września br.  

Ad.13. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął LII sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym 

oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant  

Kamila Putek                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej  

                                                                                                   w Dobiegniewie  

                                                                                               /-/ Tomasz Karpiński 

 

 


